



## Circular (8) - Construction Waste and Exhibit Sample Disposal (For Standard Booth and Premium Booth Exhibitors)

This is to notify you that all the exhibits, packing materials, construction waste, wooden structure for display purpose, etc. have to be cleared by the relevant Contractor / Exhibitor before 10pm on 6 Sep.

Any exhibits, stand materials, publicity materials, the like of the exhibits left behind, etc. at the Exhibition Venue shall be deemed abandoned and shall be disposed of by the Organiser at the expense of the Exhibitor concerned.

Any above materials found in the exhibition halls, loading docks and fire exit areas at all Trade Fair Venues will be cleared without prior notice. are <a href="https://exhibitor.notice">HK\$8,000 (US\$1067) and HK\$75,000 (US\$10,000) or HK\$600 / US\$80 per sqm">HK\$600 / US\$80 per sqm</a> (whichever is higher) will be charged to the concerned Contractor/ Exhibitor and we reserve the right to decline the future participation of Hong Kong Watch & Clock Fair & Salon de TIME of the concerned Exhibitor.

All deposits will be refunded within **THREE** months after conclusion of the Fair if their exhibition sites are, from the Organiser's view, clear of damage to the exhibition hall and all disposals are cleared according to the time schedule of the Organiser and without violating the conditions.

## 通告(8)-棄置建築廢料及展品 (標準/特級參展展商)

承建商及參展商的展品、包裝材料、施工物料、展櫃、攤位裝飾物料等,必須於撤館日,即 9 月 6 日下午 10 時前撤走, 有關物料一律不得棄置在任何展覽會會場之展覽地點、卸貨區及走火通道範圍內。

任何遺留在展覽場地的參展商展品、攤位物料或宣傳品等均被視作棄置物,主辦機構將予以清理,費用一概由有關參展商承擔。

特此通告。本局將會向有關承建商或參展商追討 8,000 港元(1067 美元)及 75,000 港元(10,000 美元)或 每平方米 600 港元(80 美元)(以較高者為准)及有權不接受該參展商往後香港鐘表展以及國際名表薈萃之申請。 假若主辦機構認為攤位已在大會指定時間內,妥當清理、裝置並無任何損壞,按金將於展覽會結束後 3 個月內退回。

多謝合作

